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Zápis z jednání Redakční rady Hornopočernického zpravodaje  

ze dne 24. 2. 2022 
__________________________________________________________________________ 

 

Přítomni:   Jan Brunner, Iva Rosová, Růžena Beránková, Alžběta Cibochová, Klára 
Pazderková, Lenka Bartáková (redaktorka)  

Zapisovatelka:  Eva Charvátová 
 
 
Program: 

1. Projednání březnového HPZ 
2. Informace z jednání se spolkem Oživení 
3. Různé a diskuse 
 
Průběh jednání: 

• Jednání bylo zahájeno v 8:00 hod. 

• RR neměla k navrženému programu připomínky.  

• Projednání březnového vydání HPZ: 
Redaktorka RR informovala, že na titulní straně HPZ bude zveřejněna fotografie 
z Masopustu, který se uskuteční až po jednání RR, tj. v sobotu 26.2.2022. Fotka bude RR 
zaslána v pondělí ráno. Uvnitř časopisu budou na dvoustraně zveřejněny fotky z Masopustu 
a na půl straně fotky ze zpívání u kapličky. Bylo konstatováno, že zveřejnění fotek z akce 
v březnovém čísle HPZ je vhodnější z hlediska aktuálnosti. 

P. Brunner upozornil, že není žádoucí, aby pod rubrikou Slovo starosty byly další příspěvky 
starostou podepsány. Tato praxe byla kritizována i při jednání se spolkem Oživení. Zprávy 
týkající se městské části by měla podávat RMČ, ZMČ jako kolektivní orgán. RR rozhodla, že 
podpis starosty bude uveden pouze pod rubrikou „Slovo starosty“.  

Po projednání a vyřešení dalších grafických a věcných připomínek byl předložený náhled 
HPZ redakční radou schválen.  

• P. Brunner podal informaci o jednání se spolkem Oživení: 
Oživení vytvořilo Manuál pro dobré radniční periodikum. V manuálu je doporučení, aby RR 
byla výborem zastupitelstva, ale ne klasickým výborem podle zákona, ale výborem se 
zvláštním postavením. Podle spolku Oživení by RR neměla vůbec zasahovat do tvorby 
časopisu, všechno má tvořit redakce a redaktorka. Do práce redaktorky též nesmí zasahovat 
ani vedení radnice. RR se nemusí scházet každý měsíc, schází se podle potřeby. RR řeší 
zpětně případné stížnosti, směřování časopisu (jaké rubriky apod.) a vytvoří  Statut, který 
schvaluje zastupitelstvo.    
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Znovu bylo konstatováno, že RR bude do konce volebního období postupovat podle 
stávajícího Statutu beze změn.  

P. Brunner přislíbil starostovi, že ještě než skončí stávající RR svoji činnost, bude připraven 
názor na činnost budoucí RR bez ohledu na to, zda tento názor bude novým vedením 
akceptován. Tato věc byla členy RR diskutována. P. Brunner pošle členům RR Manuál a na 
příštím jednání se o něm bude jednat.  

K volebnímu zpravodaji: 
Zastupitelům m.č. Praha 20 byla dne 1. 2. 2022 zaslána žádost o stanovisko k vydání 
volebního zpravodaje pro prezentaci volebních stran, hnutí a nově vzniklých politických 
uskupení, která budou zaregistrována. Stanovisko zaslali jen zastupitelé P. Růžička, 
J. Hájková a K. Polydorová, nikdo jiný se nevyjádřil. Z důvodu minimální odezvy ze strany 
zastupitelů se vydání volebního zpravodaje nebude realizovat a při zveřejňování 
příspěvků bude postupováno v souladu se stávajícím Statutem. Tajemnice RR zašle 
informaci o tomto rozhodnutí RR všem zastupitelům. 

  

• Jednání bylo ukončeno v 9,20 hod. Příští jednání Redakční rady se bude konat dne 
24. března 2022 od 8 hod. v Kulturně komunitním centru (knihovna) Náchodská č.p. 754. 

 
V Praze dne 1. března 2022  
 
 
 
 
Zapsala:  Eva Charvátová 
 
Schválil:  Jan Brunner 
 
 


